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Ulricehamn Kommun 

Motion angående att använda biokol i gräsplaner som ett 

miljövänligare alternativ  till konstgräsplaner. 

 

I Lunds kommun anläggs nu Sveriges första naturgräs fotbollsplan med 

biokol.Något som gynnar såväl idrotten som miljön.  Då borde Ulricehamn bli 

nästa kommun  som  prövar ett miljövänligare alternativ till konstgräsplaner 

och som då  ger en minskad spridning av mikroplaster i naturen. 

Fördelarna med att blanda biokol  i jorden till fotbollsplaner är många.De bidrar 

dels till att säsongen för spel på gräsplan kan förlängas ,dels har det miljö- och 

klimatfördelar.Klimatnyttan ligger i att riktigt gräs binder koldioxid ,men 

framför allt  att biokol i marken bildar en långvarig kolsänka. 

Att biokol kan förlänga säsongen för spel på riktigt gräs beror på deras vatten – 

och näringshållande egenskaper som ger ett djupare och mer förgrenat 

rotsystem och därmed mer slitstarka gräsytor.Gräset blir också mindre känsligt 

för torka då biokol är poröst och kan hålla vatten. 

Miljöpartiet vill också påpeka att från och med år 2025   tillverkas biokol  av  ett 

nytt företag  på Rönnåsens industriområde. 

Med anledning av biokolets många fördelar yrkas  att: 

Ulricehamns kommun  utreder fördelar och nackdelar  vid nybyggnad eller 

ombyggnad av en naturgräsplan med att använda biokol  . 

 

Kerstin Berggren,MP 



 

 


